



SVERIGES SCHACKFÖRBUND

Protokoll

IK-möte 10 maj 20.00

Skype

Närvarande: Sebastian Mauritsson (ordförande), Håkan Jalling, Carl Fredrik Johansson, Niklas Sidmar (adjungerad)

§1. Mötets öppnande

Mötet öppnades.

§2. Dagordningens fastställande

Dagordningen fastsälldes.

§3. Val av protokollförare

Niklas valdes till protokollförare.

§4. Föregående protokoll

Föregående protokoll valdes till handlingarna.

§5. Teknik

a) Medlemssystemet

Till det allsvenska sammandraget infördes möjligheten att lämna laguppställningar direkt via medlemssystemet. Försöket föll väl ut och planeras att införas i Elitserien och Superettan till nästa säsong.

Behovet av en jourfunktion för främst turneringslottning diskuteras och Sebastian får i uppdrag att ta fram ett förslag till nästa möte.

b) Övrigt

Prioriteringsåtgärder för åtgärder i medlemssystemet diskuteras och IK beslutar att ha ett IK-möte särskilt avsett för diskussioner om detta under SM.

§6. Varumärkesfrågor

a) Kommunikationsplan

Kommunikationsplanen behöver kompletteras med några detaljer innan den är klar för publicering.

b) Grafisk profil

Den nya grafiska profilen införs successivt, och anpassningen beräknas slutföras under hösten. Då kommer också korrigeringar som vi vill göra efter att vi har använt den i praktiken att göras i texten.

§7. PR/Media

Under Schack-SM planerar vi att sända direkt från kommentatorsrummet. Stellan Brynell kommer att tillfrågas som huvudkommentator och Jesper Hall kommer att assistera då det är möjligt beroende på andra arbetsuppgifter under SM.

Vi avser också att ha en person som sköter mediakontakter och pressinformation under tävlingarna.

- §8. Sponsring**
Några diskussioner har förts kring sponsring av Sverigemästarklassen, men för närvarande är inget klart.
- §9. Hemsidan**
Lucas arbetar med den nya hemsidan, och planerar att lägga upp en betaversion internt inom någon vecka. Därefter räknar vi med att göra korrigeringar och ändringar under maj och juni för att sidan ska kunna lanseras publikt före SM.
- §10. Interninformation**
Verksamhetsberättelsen är i det närmaste klar och kommer att skickas till tryckeriet på fredag.
- §11. Ekonomi**
Tidskrift för Schacks framtid kommer att tas upp på kongressen och vi kommer att ha en diskussion med redaktör Axel Smith inför denna, bland annat med hänsyn till det försök med en digital version av tidskriften som han har genomfört med TfS 2 2017.
- §12. Jubileumsboken**
Vi kommer att be deltagarna i 2017 års Sverigemästarklass att signera de numrerade exemplaren av jubileumsboken, som sedan auktioneras ut.
- §13. Nästa möte**
Nästa möte hålls onsdag 21 juni 19.00 via Skype.
- §14. Mötets avslutande**
Mötet avslutades.

Niklas Sidmar, sekreterare

Justeras: Sebastian Mauritsson,
ordförande